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Объем изменений, внесенных в Конституцию Российской Федерации в 2020 г., значителен и по содержанию, 
и по форме, что позволяет признать это конституционной реформой. Оценки конституционной реформы — 2020 
предлагают специалисты различных областей знаний, мнения значительно дифференцированы и поляризованы. 
В то же время есть ряд объективных характеристик конституционной реформы, которые могут быть измерены и 
выражены в цифровых значениях. Некоторые из таких характеристик конституционной реформы — 2020 пред-
ставлены в настоящей статье, в ряде случаев для удобства интерпретации полученных результатов исследования 
сведения представлены в наиболее информативной, по мнению автора, табличной форме.
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The volume of amendments to the Constitution of the Russian Federation in 2020 is significant both in content 
and in form, which allows us to recognize this as a constitutional reform. Estimates of the 2020 constitutional reform 
are proposed by specialists in various fields of knowledge, opinions are significantly differentiated and polarized. 
At the same time, there are a number of objective characteristics of constitutional reform that can be measured and 
expressed in digital terms. Some of these characteristics of the 2020 constitutional reform are presented in this article, 
in some cases, for the convenience of interpreting the results of the study, the information is presented in the most 
informative, according to the author, tabular form.
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